
  

 

 

 

HØRINGSSVAR TIL MARKEDSANALYSE FOR BREDBÅNDSMARKED   

 

I Kragerø opplever vi hver dag økende konkurranse fra konkurrenter både med FTB, fiber og HFC 

nett.  

Kragerø Bredbånd har konkurranse fra aktører med tjenester levert over fiber, FTB og HFC i sitt 

område. I Kragerø er det 2 aktører som har fiber og hfc nett til de største befolkningsområdene i 

Kragerø. Dette betyr at over 75% av kundemassen kan velge mellom minst 2 aktører på fastnett, i 

tillegg ser vi at det satses stort på 5G/FTB i Kragerø. Vi ser også overbygging av fiber i enkelte 

områder. Vi anser derfor at vi har et velfungerende marked i vårt område 

Kragerø Bredbånd ser for seg store investeringer for å bygge et enda mere robust nett med større 

grad av redundans. For at vi skal kunne forsvare denne investeringen, samt bygge fiber til de siste 

fastboende i Kragerø, er vi avhengig av forutsigbare rammebetingelser slik at investeringen kan 

forsvares. Vi mener at et marked ikke skal reguleres i forhold til om en aktør har stor markedsandel 

så lenge det finnes flere tilbydere av fastnett i et område. Så lenge kundene kan velge mellom 2 eller 

flere aksessleverandører, så er jo valgfriheten allerede til stede, og kundene vil da velge den 

leverandøren som passer dem best i forhold til pris, produkt og service. 
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